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Beslutningsreferat fra ordinær generalforsamling i Aaben-en-Thor, 

grundejerforening for Aabenraavej og Thorsvej, 8600 Silkeborg. 

Tid:  Torsdag den 24. april 2025 kl. 20:00 

Sted: Hvinningdalskolen, Blok A 

Fremmødte: 4 best.-medlemmer og ca. 15 medlemmer 

 

1. Valg af dirigent 

Lars Almind (Aa 32) valgt. 

 

2. Valg af referent 

Bent Agergaard (T4) valgt. 

 

3. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

Jeannet Birkkjær (Aa 49) afgav beretning: 

- Havedag: Succes med god tilslutning. Havedag 2025 er søndag d. 27. april kl. 10-12 – se 

yderligere info bag på indkaldelse til generalforsamling. 

- Sct. Hans bål: Desværre svigtende deltagelse ved indsamling til bål og på Sct.Hans aften! 

Måske skyldes det, at Sct. Hans aften faldt på en weekenddag. (Sct. Hans arrangement i 

2025 overvejes – se pkt. 5) 

- Havemand: Den Jyske Havemand gør det godt. Der er tilfredshed med arbejdet og aftalen. 

Derfor er der lavet aftale for endnu et år (2025). 

- Best.-medlem Joachim er fraflyttet. Da der ikke blev valgt en suppleant sidste år, har der 

manglet et medlem af best. i godt et halvt år. 

 

4. Forelæggelse af revideret regnskab med tilhørende revisionsberetning for det forløbne år til 

godkendelse og decharge. 

Regnskab gennemgået af kasserer Jacob Krog (Aa 64). Godkendt uden kommentarer. 

 

5. Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsættelse af kontingent for det kommende år. 

Budget for 2025 blev præsenteret. Sammenlignelig med 2024 regnskab/budget. Derfor forslag 

om uændret kontingent på 950 kr. pr. år. Godkendt. 

a. Oplæg fra fartreduktionsudvalget (udvalget blev nedsat på sidste års 

generalforsamling).  

Udvalget har undersøgt tre mulige tiltag for at forbedre trafiksikkerheden. Den fulde 

ordlyd af udvalgets oplæg kan findes på foreningens hjemmeside. Nedenstående er 

derfor kun et helt overordnet resumé: 

a1. Etablering af vejbump: 

Dyr løsning, som også kræver myndighedernes og andres godkendelse. 

a2. Deltagelse i kampagner fra Rådet for Sikker Trafik: 

 Dette har vist sig effektivt. Materialer inkl. vejplakater kan rekvireres gratis. 

a3. Ansøgning om kampagnemateriale fra Silkeborg Kommune: 
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 Dette har også vist sig effektivt. Kommenen tilbyder gratis kampagnemateriale 

herunder skilte og plakater i 5 uger.  

Udvalget anbefaler at starte med løsning a3. 

 

På generalforsamlingen var der debat om de forskellige indkomne forslag, og der var 

yderligere andre forslag/ideer. 

Nogle medlemmer såede tvivl om ”problemets” fortsatte omfang, da vurderingen var, at 

hastigheden generelt set var blevet nedsat. 

 

Generalforsamlingen var enig i, at starte med løsning a3. 

 

b. Er der stadig ønske om Sct. Hans bål? 

Stemningen på generalforsamlingen var, at sætte på pause. 

Genstart vurderes løbende ud fra modtagne ønsker fra medlemmer. 

 

6. Forslag fra medlemmerne 

Ingen forslag. 

 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Bestyrelsen opfordrer alle og gerne nye til at stille op og tage del i arbejdet med foreningens 

virke. 

Følgende er på valg: 

- Jeannet (genopstiller ikke). 

- Jacob (genopstiller ikke). 

- Joachim er frafyttet. 

Kasserer Jacob fortæller kort om bestyrelsens arbejdsopgaver, herunder kassereropgaverne. 

Laila (Aa4) opstiller – valgt. 

Der blev ikke opstillet/foreslået flere personer. Derfor mangler der fortsat to personer i 

bestyrelsen! 

EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING ER NØDVENDIG! Bestyrelsen indkalder 

snarest. 

Det opfordres til, at alle spørger rundt blandt medlemmerne for at hverve nye 

bestyrelsesmedlemmer. 

8. Valg af suppleant 

Der blev ikke fundet en suppleant. 

 

9. Valg af revisor 

Anders (Aa62) valgt. 

 

10. Valg af revisor suppleant 

Bent (T4) valgt. 
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11. Evt. 

a. Debat om græsslåningen på det grønne område nedenfor de yderste huse på 

Aabenraavej. 

Det blev påpeget, at der er blevet slået græs så tidligt, at bl.a. små rålam stadig har 

ligget gemt i græsset. Kan græsslåningen udsættes til senere? 

Anbefaling: Brug App’en ”Giv et praj” til at kontakte kommunen vedr. denne og evt. 

andre ”uhensigtsmæssigheder”. 

b. Forespørgsel om hvorvidt der har været etableret fælles ”Nabohjælp” i området? Dette 

set i lyset af et antal indbrud. 

Emnet har tidligere været debatteret! ”Nabohjælp” bør etableres i fællesskab blandt 

tætte naboer på de enkelte stikveje for at have effekt. 

Hvis fælles henvendelse fra én eller flere stikveje, kan der sættes ”Nabohjælp”-skilte op 

ved indkørslen til området! 

 

 

Dirigent Referent 
  
Dato:  Dato:   28.04.2025 
 
Underskrift: 

 
Underskrift: 

  

    
Bent Agergaard, Thorsvej 4 

    
 


